
Protokoll fört vid Kalvhagens garagemöte 2024-10-07 
Plats för mötet: VSK klubblokal 
 

1. Mötets öppnande 10.00. 

2. Kallade: Gemensamhetsanläggning 2 + styrelsen. Närvarande: 17 st 

3. Linus presenterar underlag som styrelsen tagit fram under de senaste två 

åren.   

○ Bilaga 1, som även skickats ut via Boappa. 

○ Bilaga 2, powerpoint från mötet.  

4. Summering: Fonderingen för garagen ligger lång efter. Vi måste ha en 

gemensam målbild och ett beslut vart vi vill komma med garagen. 

Inriktningsbeslut tas under årsmötet 2025. 

5. Önskemål från boende framåt – fyra “offerter” på: 

○ Helrenovering av garagen (eventuell flytt av en länga). 

○ Offert att ta fram ett pris på att ändra anläggningsbeslut och göra  

carports med förråd 

○ Carports utan förråd 

○ Befintliga garage (enklare renovering) 

6. Mötet avslutades 11.32 

 

 

Sekreterare:      Ordförande/protokolljusterare: 
 
 
 
________________________________       _____________________________ 
Lisa Durefelt, hus 3     Linus Eriksson, hus 47 
 
 
 

 


